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Welcome to the Enderverse. When ""Ender's Game"" was first published as a novella
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twenty-five years ago few would have predicted that it would become one of the most
successful ventures in publishing history. Expanded into a novel in 1985, "Ender's
Game" won both the Hugo Award and the Nebula Award for Best Novel. Never out of
print and translated into dozens of languages, it is the rare work of fiction that can truly
be said to have transcended a genre. "Ender's Game" and its sequels have won dozens
of prestigious awards and are as popular today among teens and young readers as
adults. "First Meetings" is a collection of three novellas-plus the original ""Ender's
Game""-that journey into the origins and the destiny of one Ender Wiggin. ""The Polish
Boy"" begins in the wake between the first two Bugger Wars when the Hegemony is
desperate to recruit brilliant military commanders to repel the alien invasion. In John
Paul Wiggin-the future father of Ender -they believe they may have found their man. Or
boy. In ""Teacher's Pest""-a novella written especially for this collection-a brilliant but
insufferably arrogant John Paul Wiggin, now an American university student, matches
wits with an equally brilliant graduate student named Theresa Brown. It is many years
since the end of the Bugger Wars in ""The Investment Counselor."" Ender's reputation
as a hero and savior has suffered a horrible reversal. Banished from Earth and
slandered as a mass murderer, twenty-year-old Andrew Wiggin wanders incognito
from planet to planet as a fugitive. Until a blackmailing tax inspector compromises his
identity and threatens to expose Ender the Xenocide. Also reprinted here is the original
landmark novella, ""Ender's Game, "" which first appeared in 1977. Fully illustrated,
"First Meetings "f0is Orson Scott Card writing at the height of his considerable power
about his most compelling character.

作者介绍: 

奥森·斯科特·卡德（Orson Scott
Card），是当今美国科幻界最炙手可热的人物之一。在美国科幻史上，从来没有人在
两年内连续两次将“雨果奖”和“星云奖”两大科幻奖尽收囊中，直到卡德横空出世。
1986年，他的《安德的游戏》囊括雨果奖、星云奖，1987年，其续集《死者代言人》
再次包揽了这两个世界科幻文学的最高奖项。

卡德生于华盛顿州里奇兰，在犹他州长大，分别在杨百翰大学和犹他大学取得学位，目
前定居于北卡罗来纳州。卡德坚信小说具有教化意义，应该向读者传递积极上进的信息
。“安德”系列小说便充分反映出作者的这种观念。
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美国

小说

Ender

英文小說

英文

评论

早看完了，看到后面没G点了，毕竟只是尝个鲜，不是正经科幻迷啊

-----------------------------
哦，安德。

-----------------------------
嘿哟！爹妈突然屌成这样！？原来只是扮猪吃老虎，现在是一切尽在我掌握！？

-----------------------------
都是为补充背景写的小短篇，抓住了几个侧面，读起来很轻松。

-----------------------------
(2016.21)其实对Enderverse的官方同人已经很审美疲劳了，但卡德实在太擅长写少年天
才了，作为sapiosexual根本抵挡不住……
安德父母的故事感觉挺有趣的，想看更多，但问题是既然父母这么屌，仨孩子为什么还
是觉得他们很弱啊？果然在小孩子眼里大人都是白痴么...

-----------------------------
开头写了安德父母的故事还是挺有趣，最新奇的部分。整本书就相当于差不多是安德系
列的补充，安德的游戏部分和原著稍微有些差别。读起来很轻松，四小时就能看完，很



短的一篇。

-----------------------------
喜欢ender爸爸的故事。

-----------------------------
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书评

这又是一部《安德的游戏》。 Orson Scott
Card讲故事的能力令我惊讶。同一个故事竟然可以从不同的角度写出这么多的续集。
这本身就是一个极好的创意——续集、前传是可以发生在同一个时间和空间的，每个人
都有可能成为一次主角。 仍然是安德的游戏，主角可以是安德，可以是Bean...  

-----------------------------
格拉夫和维京家的初见，安德爸和安德妈的初见，安德和简的初见－那为什么要把安德
的游戏原版中篇放进来？很简单，那是我们所有人和浩浩荡荡整个安德系列的初见··
· 对安德系列的了解和兴趣是享受这本书的大前提，单独做为小说来看Polish
Boy和Investment Counsellor都不算很...  
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